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Raport de activitate al consilierului local

Vargha MihAly- Bellape anu12012.

Conform prevederilor art.51 alin. (4) din Legea nr.215/2001 privind
administrapa public~ local~, in calitatea :t:neade consilier local lmi prezint
raportul meu de activitate pe anul2012.

1. Activitatea in plenuI ~edintelor

In calitatea mea de (onsHier local am participat la 9 sedinte din care 4
~edinte ordinare si 5 ~edinte extraordinare in plenul Consiliului local din
totalul de 13 convocate in perioada 28 iunie si pan~-n 31 decembrie
2012. Am absentat de la lucrMile Consiliului local, respectiv a celor
dou~ comisli de specialitate numai din motive legate de locul meu de
munca.

Am spijinit prin vot pozitiv toate initiativele care servesc dezvolt~rii
armonioase a comunitap.i noastre.

La audiente tinute in biroul de director de rnuzeu am avut dou~ cazuri ,
una lega~ de !ipsa acuta de locuri de mundS. in judet, alta lega~ de
sistemul de acordare a sprijinului financiar pentru ONG-uri.

2. Activitati in comisiile de specialitate

In cursul anului 2012. am f~cut parte din dou~ cornisH:cornisia de
invatarnant, cultura si ~tiinta (cornisia nl'. 4), unde detin ~icalitatea de
pre~edinte de comisie si la lucrarile canLia am fost prezent de patru ori,



respectiv comisia de urbanism ( comisia nr.2) unde am cooperat tot de 4
ori.

LegatAde activitatea mea de la comisht de culturA, impreun~ cu D-na
viceprimar Sztakics Eva am participat la trei ~dinte de lucru eu membrii
consiliului de administrape a Teatrului Tamasi Aron, oda~ pentru
informare general~ despre problemele entitatii, de dou~ ori pentru
negocieri si consultari privind bugetul institutiei.

La initiativa membrilor comisiei, timp de dou~ zile am facut turul
institup.iIor de inv~tamant din municipiu, ca sa ne informrun la fata
locului despre conditiile de lueru in care personalul si copiit elevii i~i
desf~soarA aetivitatea. Am vizitat circa 14 unitAti, ~iam fost informati
despre situatia econornieo-financiar~ a fiecaruia.

Am participat la serbArile de inceput df~an ~colar la Uceul Ady Endre,
eu prilejul caruia m-atn informat despre problemele si provocArile cu
care se confrunta ~coala de care raspund in calitatea mea de consilier.

Fac parte din comisia de analizare si de propunere de atribulre sau de
schirnbare a denumirii str~zilorJ pietelor si a altor spatii publice,
respectiv a obiectivelor de interes local din municipiul Sf.Gheorghe.

La comisia nr.2 am participat la patru ~edinte unde am analizat si
dezbatut problemele ivite mai ales la proiectele legate de zona industriala
de la Campul Frumos.


